
ÚSTECKÝ KRAJSKÝ VOLEJBALOVÝ SVAZ 
Jateční 3436/47a, Ústí nad Labem 400 01 

IČ 02909375 

Mobil: 774 030 666, e-mail: radhor@post.cz 
 

ZÁPIS 

Z 
20. zasedání výboru Ústeckého KVS 

čtvrtek 30. ledna 2025 od 17:00 hodin  
sportovní hala Sluneta, Jateční ul., Ústí nad Labem 

 
Program: 
 

1. Zahájení a přivítání členů výboru 

2. Schválení programu 

3. Informace z výboru ČVS 

4. Účetní závěrka 2024 

5. Rozpočet na rok 2025 

6. Odměny trenérům KCM 

7. Příprava valné hromady ÚKVS a valných hromad OVS 

8. Zpráva o průběhu soutěží ÚKVS 2024/2025 

9. Zpráva sekce beachvolejbalu 

10. Zpráva komise rozhodčích 

11. Příprava školení trenérů 

12. Různé 

13. Usnesení z jednání výboru 

14. Závěr 

 
Mgr. Miroslav Přikryl – předseda ÚKVS 
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1. Zahájení a přivítání členů výboru 

Úvodní slovo pronesl předseda ÚKVS pan Mgr. Miroslav Přikryl, přivítal 

přítomné členy výboru a hosta Ing. Reginu Pánkovou. Zasedání se zúčastnilo 6 

ze 7 členů výboru, tj. 85,71 %. Výbor byl usnášeníschopný. 

 

2. Schválení programu 

Pan Mgr. Miroslav Přikryl vyzval členy výboru, aby k programu, se kterým byli 

seznámeni s předstihem, vznesli připomínky, popř. návrhy na doplnění. Žádný 

z členů výboru nevznesl připomínku ani návrh na doplnění. Řídící zasedání 

vyzval členy výboru, aby hlasováním schválili program jednání. Výsledek 

hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo. Program 20. zasedání výboru ÚKVS byl 

schválen. 

Poté Miroslav Přikryl přistoupil ke kontrole posledního zápisu. Všechny úkoly 

plynoucí ze zápisu byly splněny. Zdeněk Hlinovský se jen zastavil u evidence 

startů v soutěžích. Z následné krátké diskuze k tomuto tématu vyplynul úkol 

pro sekretáře ověřit, zda se na nsa.cvf.cz propisují starty v letošní sezóně. 

Dále Zdeněk Hlinovský připomněl objednávku pohárů a medailí pro krajské 

soutěže. Výbor v této souvislosti pověřil sekretáře, aby se zástupcem KV 

kraje, panem Ondřejem Hudečkem, dojednal formu předání ocenění pro 

vítěze společné krajské soutěže U14M-3 a dle vzájemné dohody případně 

doobjednal medaile a poháry. 

 

3. Informace z výboru ČVS 

Krátkou zprávu k dění ve vedení ČVS přednesl Miroslav Přikryl. Zmínil se 

zejména o přípravě voleb na VH ČVS v květnu 2025. Výbor vzal zprávu na 

vědomí. 

 

4. Účetní závěrka 2024 

Zprávu k účetní závěrce roku 2024 přednesl Miroslav Přikryl. Zmínil se o 

příjmové složce rozpočtu, kdy v plánu byly příjmy ve výši 885 000 Kč. Ve 

skutečnosti příjmy činily 919 350 Kč. 

Výdajová složka rozpočtu měla plánované výdaje ve výši 831 000 Kč, ve 

skutečnosti výdaje dosáhly 934 000 Kč. 

Celkový hospodářský výsledek tedy skončil v záporné bilanci -15000 Kč, což 

Miroslav Přikryl přičítá výborem schváleným a vyplaceným mimořádným 

odměnám trenérům KCM dívek i chlapců za úspěšnou reprezentaci na LODM 

v Českých Budějovicích. 



V souvislosti s tímto tématem Miroslav Přikryl zdůraznil, že čím dál tím větší 

objemy peněz přitékají do rozpočtu KVS formou dotačně vázaných titulů. 

K zamyšlení a diskuzi dále Miroslav Přikryl dává návrh na úpravu výdajové 

složky rozpočtu a převedení kapitoly vyplácených příspěvků mládežnickým 

klubům na přípravu výběrů KCM a odměn jejich trenérům. K tomuto návrhu 

vystoupil pan Zdeněk Hlinovský, který rozhodně požaduje udržet stávající 

objem příspěvků na fungování mládežnických klubů v kraji. Jejich zrušení nebo 

ponížení by podle něj mělo zásadní vliv na ochotu klubů nadále pokračovat ve 

výchově mládeže. Miroslav Přikryl pak následnou diskuzi zastavil s tím, že 

bude na ní navázáno v dalším bodu jednání a zprávu k účetní závěrce roku 

2024 zakončil informací o stavu bankovního účtu, na kterém je aktuálně 

230 000 Kč a čeká se na poslední splátku za vybrané členské příspěvky. 

Výbor vzal zprávu na vědomí a ukládá Miroslavu Přikrylovi dopracovat a 

rozeslat členům výboru účetní závěrku roku 2024 do konce února 2025. 

 

5. Rozpočet na rok 2025 

V úvodu tohoto bodu bylo navázáno na diskuzi z předchozího bodu jednání 

ohledně vyplácení příspěvků mládežnickým klubům a podpoře krajských 

reprezentačních výběrů. Zdeněk Hlinovský zopakoval, že rozhodně stojí za 

pokračováním podpory mládežnických klubů a nepřeje si objem vyplácených 

prostředků snižovat. Z diskuze tedy vyplynulo, že rozpočet pro rok 2025 bude 

připraven ve stejném duchu jako v posledních letech. Výbor pověřil Mgr. 

Miroslava Přikryla k dopracování rozpočtu na rok 2025 a ve spolupráci se 

sekretářem lépe informovat kluby o možnostech využití přidělených dotací. 

Miroslav Přikryl dále informoval o podání žádosti na úřad Ústeckého kraje 

v dotačním programu Sport 2025 na nákup rozcvičovacích triček a 

teplákových souprav pro krajské výběry. 

Závěrem k tomuto bodu Miroslav Přikryl zopakoval úkoly zadané výborem 

ÚKVS – do konce března 2025 připravit a poslat dopracovaný návrh rozpočtu 

2025. 

 

6. Odměny trenérům KCM 

Miroslav Přikryl zopakoval, že výše odměn trenérům KCM bude jasná až po 

dopracování rozpočtu. Tento bod navrhuje přesunout na další schůzi výboru. 

Členové výboru s tímto návrhem souhlasili. 

Radek Horský následně navázal s informací, že se nedohodl na dalším 

pokračování trenéra Jana Mouchy u krajského výběru dívek. Ostatní trenéři 

jsou ochotni ve své práci pokračovat.  

Na základě této informace výbor ÚKVS pověřuje sekretáře Radka Horského 

vypsáním výběrového řízení na pozici trenéra KCM dívek šestkového 



volejbalu do 15.2.2025. Přihláška do VŘ do 15.3.2025 a bude obsahovat plán 

přípravy na dvouleté období s výhledem na LODM 2026.  

Výbor dále potvrzuje trenéry KCM chlapců v šestkovém volejbalu pana Luboše 

Smrčinu a paní Evu Tenglerovou, beachvolejbalu dívek paní Ing. Danu 

Míkovou a beachvolejbalu chlapců pana Petra Pěkného. 

 

7. Příprava valné hromady ÚKVS a valných hromad OVS 

O připravovaných valných hromadách jednotlivých OVS informoval sekretář 

Radek Horský. 

19.2. středa VH OVS Chomutov 

14.2. pátek VH OVS Ústí n. L. 

12.2. středa VH OVS Teplice 

Okres Louny datum VH nenahlásil, uspořádání VH okresu Litoměřice a Most 

zajistí sekretář Radek Horský, pořádání VH okresu Děčín je teprve v řešení. 

Výbor vzal zprávu na vědomí. 

 

8. Zpráva o průběhu soutěží ÚKVS 2024/2025 

Krátkou zprávu podal předseda STK ÚKVS pan Zdeněk Hlinovský. Všechny 

soutěže probíhají bez problémů.  

Výbor vzal zprávu na vědomí. 

 

9. Zpráva sekce beachvolejbalu 

Se zprávou vystoupil pan Jiří Maier. Zimní soutěže v ústecké Beachareně jsou 

v plném proudu, soutěže jsou vypisovány ve VISu.   

Dále se zmínil o novém trendu, do Ústí se začíná stahovat mládež z okolních 

měst (Teplice, Děčín, Litoměřice). 

Výbor vzal zprávu na vědomí. 

 

10. Zpráva komise rozhodčích 

V tomto bodu vystoupil předseda komise rozhodčích ÚKVS pan Roman 

Marschner. Zmínil se zejména o problému, kdy ve VISu přestaly chodit změny 

termínu zápasů rozhodčím. Jedná se pouze o krajské soutěže. Změny 

v republikových soutěžích chodí v pořádku. Pokud nenastane náprava, budou 

muset kluby při změně termínu utkání informovat rozhodčí. Výbor pověřuje 

předsedu Mgr. Miroslava Přikryla zajištěním nápravy.  

Další informace se týkala školení rozhodčích, které je plánováno na květen – 

červen 2025. Na konci května proběhne teorie, praxe pak na duchcovském 

mládežnickém turnaji 7.- 8. 6.2025. Přesný termín teorie bude znám během 

března 2025. 



Zatím je s otazníkem, zda se od ČVS podaří získat dotaci na podporu rozvoje 

rozhodčích. Vyúčtování předchozích dotací je v pořádku. 

Delegace rozhodčích na utkání probíhají průběžně a až na výše zmiňovaný 

problém nejsou zaznamenány komplikace. 

Zprávu doplnil Miroslav Přikryl, kdy informoval o případech řešení disciplinární 

komise na svazu.  

Zprávu vzal výbor na vědomí. 

 

11. Příprava školení trenérů 

Za absentujícího Josefa Herclíka přednesl zprávu Radek Horský. Týkala se 
zejména školení trenérů III. třídy 2025. Josef Herclík navrhuje následující 
termíny 1. část: 25.4. - 27.4.25, 2.část: 6. - 8. 6. 25. Roman Marschner 
upozornil, že 2. část školení se kryje s praxí školení rozhodčích. Výbor ukládá 
Josefu Herclíkovi, aby se s Romanem Marschnerem dohodl na možnostech 
účasti uchazečů na obou připravovaných školeních, popř. na změně 
termínu.   
 

12. Různé 

Miroslav Přikryl představil návrh Josefa Herclíka na ocenění jubilantů v roce 

2025. K navrhovaným oceněním nebyli vzneseny připomínky. Miroslav Přikryl 

vyzval členy výboru, aby se k návrhu Josefa Herclíka vyjádřili hlasováním. 

Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo hlasování. Návrh Josefa Herclíka 

na ocenění jubilantů byl schválen. Návrh je přílohou tohoto zápisu. Zároveň 

výbor ÚKVS pověřuje Radka Horského připravit a rozeslat pozvánku 

jubilantů na VH ÚKVS 2025.  

Josef Herclík dále žádá o rozeslání žádosti o pomoc s evidencí jubilantů na 

kluby v kraji, protože z VISu se již toto nedá zjistit. 

 

13. Usnesení z jednání výboru 

Radek Horský přečetl usnesení z jednání 20. schůze výboru. K usnesení nebyly 

vzneseny připomínky, proto Miroslav Přikryl vyzval přítomné členy výboru, 

aby o usnesení hlasovali. Výsledek hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

hlasování. 

Usnesení z 20. schůze výboru ÚKVS bylo schváleno. 

 

14. Závěr 

Na závěr poděkoval předseda ÚKVS Miroslav Přikryl členům výboru za účast a 
vznesené náměty, připomínky a 20. zasedání výboru ÚKVS ukončil v čase 
19:15 hodin. 
 
 



Příloha č. 1 
 
Jubilanti 2025 – návrh ocenění 
 
75 let: Rubinstein Jiří   VK Šanov Teplice 
  
60 let: Beerová Irena  SKV Česká Kamenice 
  Smrčina Luboš   VK Jirkov 
  Němečková Jaroslava VK Šanov Teplice 
  Pajer Luboš   VK Jirkov 
 
 


